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Ever wondered what Peking duck tastes like on its home turf? Always wanted to climb
the Great Wall? Or perhaps you'd like something a little more obscure. A ride around
town in Madame Mao's old Red Flag stretch limousine, perhaps? Whatever tickles you,
one thing's for sure: Beijing is one impressive city. This up-to-the-minute guidebook
uncovers all the marvellous secrets - and makes sure you have a great time.

Pull-out Sheet Map in Chinese and English

Beijing Resident Author - over 500 places visited and reviewed; dozens of new bars and
restaurants added

Language Help - all places listed in Chinese and English for easy navigation

Ancient Beijing Explored in walking and cycling tours throughout the hutong 

Olympics Coverage shows off the city's remarkable transformation
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评论

导游手册果然还是不能用太老的版本，一些细微的差异也会让人“荡失路”，结果今天
就是在路上荡来荡去到脚快断，所以就算是LP，也不能贪便宜买旧版。
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书评

09年图便宜买的二手书，看看自己城市的city
guide挺有意思。不过在翻阅过程中发现作者有的地方写得不对，比如作者以为北京地
铁里没厕所，可是实际上最老的地铁站也是有厕所的。不知道新版更正了没有。  
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